

中国·武汉 Wuhan · China

HANKOU UNIVERSITY



漢口學院

HANKOU UNIVERSITY

国际学生招生简章

International Students Enrollment Guide



敢为人先 实事求是

DARE TO BE FIRST SEEK TRUTH FROM FACTS

志存高远 追求卓越



LOFTY ASPIRATIONS STRIVING FOR EXCELLENCE



漢口學院
HANKOU UNIVERSITY

INTERNATIONAL STUDENTS ENROLLMENT GUIDE



INTERNATIONAL STUDENTS ENROLLMENT GUIDE

汉口学院简介

INTRODUCTION OF HANKOU UNIVERSITY



我校始终坚持“以生为本，育人为本”的办学理念，大力落实“立德树人”根本任务，人才培养质量持续提高。学校以丰富多彩的文体活动为载体，发挥“活动育人”的作用效果，着力打造大学生艺术节、科学文化节、社团文化节、创新创业文化节等校园文化平台，培养学生良好的人文素养和身心素质。在培育应用型人才的实践中，学生的综合素质和实践能力有了明显提高，在全国、全省重大比赛中表现十分突出。近三年，我校学生获奖共1241项，其中国家级奖项334项，省级907项。2017年在教育部主办的全国大学生“互联网+”比赛湖北省赛中荣获省级金奖，2018年在教育部、团中央举办的“创青春”全国大学生创业大赛荣获银奖，2020年荣获第十届全国大学生电子商务“创新创业及创业”挑战赛国赛一等奖，2022年荣获第十七届“挑战杯”全国大学生课外学术科技作品竞赛全国三等奖。

学校科研工作喜人，科技成果突出。近三年，学校承担各级各类科研项目506项，其中教育部人文社科一般项目青年基金项目1项，湖北省自然科学基金面上项目1项，湖北省社科基金一般项目（后期资助项目）3项，湖北省重大调研课题基金项目2项，湖北省人大理论研究课题2项，湖北省教育科学规划重点课题4项。出版著作77部，其中教材61本；发表高水平学术论文48篇，其中SCI、EI收录31篇；获批国家专利91项，其中发明专利1项。

学校国际交流合作成效显著，在英国建立英国威尔士三一圣大卫大学汉口学院英国研究生院，开展博士、硕士生的中英联合培养工作，在法国、韩国设立办事处；招收和培养短期交流来华留学生，与20多个国家和地区的50余所高校和机构建立合作关系，累计输送校内外师生到海外研修和攻读本硕博层次学位300余人。

学校先后获得“全国十佳独立学院”、“全国示范性独立学院”、“中国民办十大知名品牌学校”、“湖北省高等学校就业工作先进单位”、“湖北省民办高校党建试点单位”、“湖北高校大学生思想政治教育工作先进基层单位”、“全国共青团基层组织建设试点单位”、“全省红旗团委”等多项荣誉称号。

百舸争流千帆竞，乘风破浪正远航。新的征程中，学校全体教职工将以饱满的热情、执着的信念、严谨的作风，培养德智体美劳全面发展的高素质应用型人才，努力把学校建设成特色鲜明的应用型大学，办让党放心、人民满意的教育。



INTERNATIONAL STUDENTS ENROLLMENT GUIDE

汉口学院简介

INTRODUCTION OF HANKOU UNIVERSITY

The university has always adhered to the Communist Party of China's educational policy and the school motto of “Dare to be the first, seek truth from facts, aim high, pursuit excellence”, and has constantly updated the educational philosophy. In the past 20 years since its establishment, the university has trained more than 50,000 graduates for the country, the employment rate of fresh graduates is above 92%, and the satisfaction rate of employers is above 94%. The University has cultivated a lot of outstanding persons of ability such as the National Moral Model Liu Pei, the national college student Star of Self-improvement Cai Wenxia, Nie XiaoDan, Jingchu Good Teacher Xie Wei, Hubei province outstanding funded students Du Zhanhong, Deng Zhujun, Hubei province hero of do boldly what is righteous and the provincial outstanding Communist Youth League member Yang Gaofei, the national outstanding Communist Youth League member Ren Zhiqiang, and one of the five founders of Didi Chuxing app Zhao Yibo. The educational effectiveness of the university has been widely praised by the society, the university's undergraduate admission score in Hubei Province is 40 points higher than the provincial line in recent years, and the admission rate and registration rate are the top among similar universities in Hubei Province.

The university has always adhered to the school philosophy of “Student-oriented, education oriented”, which has vigorously implemented the fundamental task of “Cultivating people by virtue”, and has continuously improved the quality of personnel training. The university makes its rich and colorful cultural and sports activities a carrier, plays the role of “Activity education”, and strives to build campus cultural platforms such as college students 'art festival, science and culture festival, community culture festival, innovation and entrepreneurship culture festival and so on, so as to cultivate students' good humanistic quality and physical and mental quality. In the practice of cultivating application-oriented talents, the students' comprehensive quality and practical ability have been significantly improved, and they are very outstanding in the national and provincial major competitions. Our students have won 1,241 awards in the past three years, including 334 national awards and 907 provincial awards. The students in Hankou university has won provincial gold medal in the national college students “Internet +” competition hosted by the Ministry of Education in Hubei province in 2017, won silver medal in the national college students entrepreneurship competition “Creating Youth” hosted by Ministry of Education and Youth League Central Committee in 2018, won first prize in the 10th national college students e-commerce “Innovation, Creativity and Entrepreneurship” challenge competition in 2020, won third prize in the 17th “Challenge Cup” national college students extracurricular academic science and technology works competition in 2022.



INTERNATIONAL STUDENTS ENROLLMENT GUIDE

汉口学院简介

INTRODUCTION OF HANKOU UNIVERSITY

The university's scientific research work is gratifying with outstanding scientific and technological achievements. The university undertook 506 projects of all kinds of scientific research in recent three years, including one general youth fund project of humanities and social sciences of the Ministry of Education, one natural science fund project of Hubei province, three social science fund general projects of Hubei Province(late-funding project) , two major research fund projects of Hubei province, two theoretical research topics of Hubei Provincial People's Congress, four key education and science planning topics of Hubei Province. The university has published 77 works, including 61 textbooks; published 48 high-level academic papers, including 31 papers which were included in SCI and EI; accomplished 91 national patents, including 1 invention patent.

The university has achieved remarkable results in international exchange and cooperation by establishing British Graduate School of Hankou University in University of Wales Trinity Saint David, UK, carrying out Chinese and British joint training of doctoral and master students, setting up offices in France and South Korea, recruiting and cultivating short-term exchange students in China, establishing cooperative relations with more than 50 universities and institutions in more than 20 countries and regions, and sending more than 300 teachers and students inside and outside of the university to study for undergraduate, postgraduate and doctoral degrees in foreign countries.

The University has won a lot of honorary titles such as the “National Top 10 Independent College”, “National Demonstration Independent College”, “Chinese Top 10 Famous Private Branded School”, “Advanced Unit of Employment Work of Colleges in Hubei Province”, “Private University Party Pilot Unit in Hubei Province”, “Hubei College Students Advanced Ideological and Political Education Unit”, “National Communist Youth League Organization Construction Pilot Unit”, “the Provincial Red Flag Youth Corps Committee” and so on.

The university is sailing across the wind and waves. In the new journey, all the staff of the school will cultivate high-quality and applied talents of moral, intellectual, physical, aesthetic and labor with full enthusiasm, persistent belief, and a rigorous style of work, and will strive to build the university into a distinctive applied university which provides education that satisfies the Party and the people.



INTERNATIONAL STUDENTS ENROLLMENT GUIDE

教学单位与教学环境

TEACHING UNIT AND TEACHING ENVIRONMENT

汉口学院国际教育从2004年开展至今，是在贯彻落实《国家中长期教育改革和发展规划纲要》的历史节点应运而生，是最早通过教育部审批同意举办本、专科中外合作项目，并纳入统招计划范畴的高校之一，也是湖北省同类高校当中最早招收来华留学生的高校之一。学校国际教育近年来发展快速，学校专设有国际交流学院，办学质量和规模实现了跨越式发展，中外合作办学项目数量和中外合作办学项目在校学生数量已居于全省同类院校领先地位，在来华留学生方面，学校现已招收和培养一批来自全世界二十多个国家和地区的国际留学生。

International Education of Hankou University has been carried out since 2004. It is a historical node in the implementation of the outline of the national medium and long term education reform and development plan. It is one of the first universities approved by the Ministry of education to hold the Sino foreign cooperation projects in Colleges and universities and incorporated into the scope of the unified enrollment plan. It is also one of the first universities in Hubei Province to recruit foreign students. In recent years, with rapid development, the quality and scale of school running have achieved a leap forward development. In terms of the number of Chinese foreign cooperative school running projects and the number of students in Chinese foreign cooperative school running projects, the school has taken the lead in similar colleges and universities in the province. In terms of overseas students coming to China, the school has now recruited and cultivated a group of international students from more than 20 countries and regions around the world.

针对汉口学院来华留学生和参加国际教育项目的学生，学校配备独立的教育区和生活区。

Hankou University is equipped with independent education and living areas for overseas students and students participating in international education programs.

教育区配备了先进的多媒体设备和中外合作办学教学需要的身体健康素质拓展室、ERP实训实验室、3D打印实验室、雅思语音室、来华留学生语言学习中心、科学实验室、艺术工作室等配套的教学实训和实验室。

The education area is equipped with advanced multimedia equipment and the supporting teaching training and laboratory such as the physical fitness development room, ERP training laboratory, 3D printing laboratory, IELTS voice room, language learning center for overseas students in China, science laboratory, art studio, etc. required by the Chinese foreign cooperative education.

生活区配备了健身房、洗衣房、创意咖啡休息室、独立餐厅以及配备空调、WiFi、独立卫生间的单独公寓等配套生活设施。

The living area is equipped with gymnasium, laundry room, creative coffee lounge, independent dining room and separate apartment with air conditioning, WiFi and independent toilet.



教学及生活环境

Teaching and Living Environment



INTERNATIONAL STUDENTS ENROLLMENT GUIDE

留学申请

APPLICATION FOR STUDYING ABROAD

申请资格Applicant qualifications

1. 高中毕业： 18-25岁
(High school graduation: age 18-25)
 2. 本科毕业： 25-35岁
(Bachelor's degree: under age 35)
 3. 研究生毕业： 35-45岁
(Graduate students: under age 45)
- 非中国籍的其他国家公民，持有效外国护照，身体健康，品行端正
(Non-Chinese citizens of other countries with a valid foreign passport, good health and well conducted)
-

申请方式Application method:

线下申请邮箱(Email): hkusie@163.com

申请时间Application date:

短期语言语言进修生可接受常年申请
(Year-round applications are accepted for Language program)

申请资料Application materials:

1. 填写完成的汉口学院留学生申请表（手写的扫描件和电子填写文档）
(Completed Hankou University International Student Application Form, including handwritten scanned copy and digital filled-in document)
 2. 至少一年及以上有效期的护照彩色扫描件
(A color scan of a passport valid for at least one year or more)
 3. 白底彩色2寸免冠电子登记照（头部占照片尺寸2/3，像素不低于320*240 高宽比列为4: 3，大小100-500kb, JPG格式）
(White background color 2-inch headless electronic registration photo)
 4. 初中、高中及以上学历毕业证和成绩单原件的彩色扫描件（公证件无效；不是英文件的需提供英文或者中文 翻译件）
(Color scans of original graduation certificates and transcripts of secondary school, high school and above. The notarized document is invalid; If it is not in English, English or Chinese translation should be provide.)
 5. HSK等级证书（如有）
(HSK level certificate,if any)
-

INTERNATIONAL STUDENTS ENROLLMENT GUIDE

留学申请

APPLICATION FOR STUDYING ABROAD

-
5. 转学证明及学校考勤记录（有中国学习经历申请者适用）
(Applicants with Chinese study experience need provide transfer certificate and school attendance record)
 6. 定期存款证明（至少 US \$ 3000）
(Certificates of deposit of at least US \$3000)
 7. 体检报告
(medical examination report)
 8. 无犯罪记录证明
(Certificate of No Criminal Record)
-

联系方式 Contact information:

地址 (Address) : 湖北省武汉市江夏区文化大道299号, 汉口学院国际交流学院, 430200
(299 Wenhua Avenue, Jiangxia District, Wuhan, Hubei, International Exchange College of Hankou University, 430200)

网址 (Website) : <http://gj.hkxy.edu.cn/>

Email: hkusie@163.com

Tel: 027-59410097;15827027081





留学剪影

Pictures of Overseas



INTERNATIONAL STUDENTS ENROLLMENT GUIDE

学科专业

PROFESSIONAL DISCIPLINES

学历层次 Academic level	招生专业 Major	学费 Tuition Fee	住宿费 Accommodation Fee	申请费 Application Fee
语言进修生 Language Program	商务汉语 Business Chinese	10000 RMB/Year;	2000 RMB/Year;	300 RMB/Person
	医学汉语 Medical Chinese	5000 RMB/Semester	1000 RMB/Semester	
	1. 优秀学生可申请奖学金，资助学费的 10%-20%/年，不发放生活费 (Outstanding students can apply for scholarships to subsidize 10%-20% of the tuition fee per year, and no living allowance)。 2. 新生第一学年根据申请资料评定奖学金，其他学年根据在校成绩评定奖学金 (Scholarships will be awarded in the first academic year according to the application documents, and in other academic years according to the academic performance)。 3. 申请费不退不抵 (The application fee is non-refundable)。 4. 申请人根据现有汉语水平编入初、中、高级班 (Applicants are enrolled in elementary, intermediate and advanced classes based on their current Chinese proficiency)。			



Welcome To Wuhan !

Welcome To Hankou University !

未来从这里开始

Open Future Here

汉口学院 Hankou University



路线 Route:

地铁: 乘坐 7 号线至大花岭站, 由 A 出口出

Metro: Take line 7 to dahualing station, exit A

公交: 901、905、908 路公交车, 在文化大道金樱街站下车

Bus: No. 901, 905 and 908, get off at Jinying street, Wenhua Avenue

通信地址: 湖北省武汉市江夏区文化大道 299 号
Address: 299 Wenhua Avenue, Jiangxia District, Wuhan, Hubei

联系电话 Tel: +86-027-59410211 59410012



Wechat
学院官方微信



Website
学院官方网站